
PROTOKOLL FÖR NÄVESTAKYRKANS UNGDOMS ÅRSMÖTE 12 jan 2025 
 
 

1. Årsmötets öppnandes  
 
 

2.   Val av  ordförande: Jonas Lundkvist  
           sekreterare: EvaLott Sörsäter Olsson 
    justerare: Lovali Bergman 
     Alma Lundkvist 

 
3.  Dagordningen godkändes (bilaga 1). 
 
4.  Årsmötet var stadgeenligt utlyst 
 

5.  Årsberättelsen presenterades i form av ett bildspel och godkändes. Se bilaga i    
     pappersformat (bilaga 2). 
 

6.  Kassaredogörelsen gicks igenom och godkändes (bilaga 3). 
 

7.  Revisionsberättelsen lästes upp. Revisorerna föreslog att styrelsen skulle 
beviljas ansvarsfrihet för 2024 (bilaga 4). 

 
8.  Ansvarsfrihet för kassör och styrelse. Styrelse och kassör beviljades ansvars-

frihet för 2024. 
 
9.  Valberedningens förslag inför 2025 godkändes (bilaga 5). Det behövs en person 

till valberedningen. 
 
10.   Val av firmatecknare Till firmatecknare för Nävestakyrkans Ungdom valdes var 

för sig kassören Stig Olsson, 540602-6673, Oxelvärsta Boskulla 106, 697 94 
Sköllersta, samt Jonas Lundkvist, 800922-8571, Åby 422B, 697 94 Sköllesta. 

 
11.  Budgeten gicks igenom och godkändes (bilaga 3). 
 
12.  Vilka läger ska vi satsa på i år? 
  Lovisa Ellehammer skriver i församlingens veckomail om VinterSmalj. 

Intresserade barn kan  höra av sig till henne. Om det finns vuxna, som kan följa 
med som ledare, ska de också höra av sig till Lovisa. 

  Sång- och DansSmalj: Hör av er till Emma och Samuel Olofsson om ni vill åka på 
det lägret. 

  Om ni vill följa med på SommarSmalj hör av er till  Ethel Davidsson. 
 
13. Medlemsavgiften i föreningen fastställdes till 100 kr/termin för scout. 

NävestaHäng har medlemsnamnteckning. 
 
14.  Belastningsregister 
  Ansvarig ledare för respektive grupp ser till att ledarna lämnar in utdrag ur 

belastningsregistret. 
 
 



15.  Övriga frågor 
  -Barnen önskar att de någon gång under vårterminen får spela TV-spel på   

projektorn som finns i rummet på övervåningen. 
  -Barnen önskar köpa in lego, tuschpennor och sudd. Styrelsen ser till att inköpen 

görs. 
   -Rummet på övervåningen behöver göras klart. Styrelsen håller i processen. Det 

finns önskemål om en ny soffa dit.  
  -Det behövs fler ledare till Nävesta Kids. Om man vill vara ledare ska man höra 

av sig till Belinda Neander. 
 
16. Mötet avslutades 

 
 
 
 
______________________________________   
Sekreterare: EvaLott Sörsäter Olsson 
 
 
 
___________________________________   
Justerare: Alma Lundkvist 
 
 
 
        
Justerare: Lovali Bergman 

 
 
 


